

Data protection information for EasyGenerator by Freudenberg FST GmbH

In the following, we would like to inform you about the processing of personal data in connection with the assignment of training, education and awareness to selected customer and supplier contacts. The aim and purpose of the activities is to retrieve company information, communicate FST processes and ensure legal requirements in the supplier and customer context

We use an external service provider for the provision of learning content, which operates the EasyGenerator online platform. This is Easygenerator B.V., Van Nelleweg 1, 3044 BC Rotterdam, The Netherlands. An agreement on data processing has been concluded with this company in order to ensure that the data protection requirements are met.

For more information, see the EasyGenerator User Agreement at <https://www.easygenerator.com/en/eula/>.

1. Purpose of data processing

We use "EasyGenerator" for the purpose of requesting company information, mediating FST processes and ensuring legal requirements in the supplier and customer context.

The controller according to Art. 4 para. 7 EU General Data Protection Regulation (GDPR) is

Freudenberg FST GmbH
Höhnerweg 2 - 4
69469 Weinheim/Bergstraße, Germany
Phone: + 49 (0) 6201 - 80-66 66
Fax: + 49 (0) 6201 - 88-66 66
E-Mail: info[at]fst.com

You can contact our Data Protection Officer at the following address:

legitimis GmbH
Ball 1
51429 Bergisch Gladbach, Germany
Phone: +49 (0) 2202 28 941-0
E-mail: dataprotection-FST[at]legitimis.com

2. Processing of personal data:

When using "EasyGenerator", different types of data are processed. The scope of the data depends, among other things, on the data you enter.

The following personal data is processed:

User data: profile information, email address and other information you provide

Automated decision-making within the meaning of Art. 22 GDPR is not used.

Legal basis

The legal basis for the processing is the legitimate interest in customer and supplier communication in accordance with Art. 6 para. 1f GDPR.

Recipients / Data Transmission

Personal data processed in connection with the use of "Easygenerator" is generally processed by Easygenerator B.V. on behalf of the company.

Data processing outside the European Union

In principle, data is stored in data centers in the European Union. However, it is possible that data is routed via Internet servers outside the EU or stored there. This may be the case if the users are located in a third country.

3. Your rights as a data subject

You have the right to be informed about the personal data concerning you. You can ask us for information at any time.

In the event of a request for information that is not made in writing, we ask for your understanding that we may ask for proof that you are the person you say you are.

In addition, you have the right to rectification or deletion or to restriction of processing, insofar as you are legally entitled to this.

Finally, you have the right to object to the processing within the framework of the legal provisions.

You also have the right to data portability under data protection regulations.

4. Deletion of data

As a matter of principle, we delete personal data if there is no need for further storage. A necessity may exist in particular if the data is still required for the performance of contractual services, for the examination and granting or defense of guarantee and warranty claims. In the case of statutory retention obligations, deletion is only possible after the expiry of the respective retention obligation.

5. Right to lodge a complaint with a supervisory authority

You have the right to complain about the processing of personal data by us to a data protection supervisory authority.

Version 06/2025

Datenschutzinformationen für EasyGenerator der Freudenberg FST GmbH

Wir möchten Sie im Folgenden über die Verarbeitung personenbezogener Daten im Zusammenhang mit der Zuweisung von Trainings, Schulungen und Sensibilisierungen an ausgewählte Kunden- und Lieferantenkontakte informieren. Ziel und Zweck der Aktivitäten ist die Abfrage von Unternehmensinformationen, Vermittlung von FST-Prozessen und Sicherstellung gesetzlicher Vorgaben im Lieferanten- und Kundenkontext

Wir verwenden für die Bereitstellung von Lerninhalten einen externen Dienstleister, welcher die Onlineplattform EasyGenerator betreibt. Dies ist die Easygenerator B.V., Van Nelleweg 1, 3044 BC Rotterdam, Niederlande. Mit diesem Unternehmen wurde, zur Sicherstellung der datenschutzrechtlichen Anforderungen eine Vereinbarung zur Auftragsverarbeitung geschlossen.

Weitere Informationen finden Sie in der Nutzervereinbarung zu EasyGenerator unter <https://www.easygenerator.com/en/eula/>.

6. Zweck der Datenverarbeitung

Wir verwenden "EasyGenerator" zum Zwecke der Abfrage von Unternehmensinformationen, Vermittlung von FST-Prozessen und Sicherstellung gesetzlicher Vorgaben im Lieferanten- und Kundenkontext.

Verantwortlicher gemäß Art. 4 Abs. 7 EU-Datenschutz-Grundverordnung (DSGVO) ist

Freudenberg FST GmbH
Höhnerweg 2 - 4
69469 Weinheim/Bergstraße, Deutschland
Telefon: + 49 (0) 6201 - 80-66 66
Fax: + 49 (0) 6201 - 88-66 66
E-Mail: info[at]fst.com

Sie können unseren Datenschutzbeauftragten unter folgender Adresse erreichen:

legitimis GmbH
Ball 1
51429 Bergisch Gladbach, Deutschland
Tel.: +49 (0) 2202 28 941-0
E-Mail: dataprotection-FST[at]legitimis.com

7. Verarbeitung personenbezogener Daten:

Bei der Nutzung von " EasyGenerator " werden verschiedene Arten von Daten verarbeitet. Der Umfang der Daten hängt unter anderem davon ab, welche Daten Sie eingeben. Folgende personenbezogene Daten werden verarbeitet:

Benutzerdaten: Profilinginformationen, E-Mail-Adresse und weitere von Ihnen bereitgestellte Informationen

Automatisierte Entscheidungsfindung im Sinne von Art. 22 DSGVO wird nicht verwendet.

Rechtsgrundlage

Die Rechtsgrundlage für die Verarbeitung ist das berechnete Interesse in der Kunden- und Lieferantenkommunikation gemäß Art. 6 Abs. 1f DSGVO.

Empfänger / Datenübermittlung

Personenbezogene Daten, die im Zusammenhang mit der Nutzung von " Easygenerator" verarbeitet werden, werden grundsätzlich von Easygenerator B.V. im Auftrag verarbeitet.

Datenverarbeitung außerhalb der Europäischen Union

Grundsätzlich erfolgt eine Speicherung auf Rechenzentren in der Europäischen Union. Es ist jedoch möglich, dass Daten über Internetserver außerhalb der EU geleitet oder dort gespeichert werden. Dies kann der Fall sein, wenn sich die Benutzer in einem Drittland befinden.

8. Ihre Rechte als betroffene Person

Sie haben das Recht, über die Sie betreffenden personenbezogenen Daten informiert zu werden. Sie können uns jederzeit um Auskunft bitten.

Im Falle einer Auskunftsanfrage, die nicht schriftlich erfolgt, bitten wir um Ihr Verständnis, dass wir einen Nachweis verlangen können, der belegt, dass Sie die Person sind, für die Sie sich ausgeben.

Darüber hinaus haben Sie das Recht auf Berichtigung oder Löschung oder auf Einschränkung der Verarbeitung, soweit Ihnen dies gesetzlich zusteht.

Schließlich haben Sie das Recht, der Verarbeitung im Rahmen der gesetzlichen Bestimmungen zu widersprechen.

Sie haben auch das Recht auf Datenübertragbarkeit im Rahmen der Datenschutzvorschriften.

9. Löschung von Daten

Grundsätzlich löschen wir personenbezogene Daten, wenn keine Notwendigkeit für eine weitere Speicherung besteht. Eine Notwendigkeit kann insbesondere bestehen, wenn die Daten noch zur Erfüllung vertraglicher Leistungen, zur Prüfung und Gewährung oder Abwehr von Garantie- und Gewährleistungsansprüchen benötigt werden. Im Falle gesetzlicher Aufbewahrungspflichten kommt eine Löschung erst nach Ablauf der jeweiligen Aufbewahrungspflicht in Betracht.

10. Beschwerderecht bei einer Aufsichtsbehörde

Sie haben das Recht, sich über die Verarbeitung personenbezogener Daten durch uns bei einer Datenschutzaufsichtsbehörde zu beschweren.

Version 06/2025